

## PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5389861

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT

## CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
CLAUDE CHEKROUN	05/16/2016
GILLES CHEKROUN	05/16/2016

## RECEIVING PARTY DATA

Name:	SWS
Street Address:	16, ALLEE DES QUATRE COINS
City:	GIF-SUR-YVETTE
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	91190

## PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Application Number:	12742884

## CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (202)861-1783

*Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.*

Phone: 202 861-1500

Email: PATENTS@BAKERLAW.COM

Correspondent Name: BAKER & HOSTETLER LLP

Address Line 1: WASHINGTON SQUARE, SUITE 1100

Address Line 2: 1050 CONNECTICUT AVENUE, N.W.

Address Line 4: WASHINGTON, D.C. 20036

ATTORNEY DOCKET NUMBER: 95781.3800

NAME OF SUBMITTER: ERDAL DERVIS

SIGNATURE: /Erdal Dervis/

DATE SIGNED: 02/24/2019

## Total Attachments: 10

source=95781-3800-Assignment#page1.tif

source=95781-3800-Assignment#page2.tif

source=95781-3800-Assignment#page3.tif

source=95781-3800-Assignment#page4.tif

PATENT

REEL: 048419 FRAME: 0040

source=95781-3800-Assignment#page5.tif  
source=95781-3800-Assignment#page6.tif  
source=95781-3800-Assignment#page7.tif  
source=95781-3800-Assignment#page8.tif  
source=95781-3800-Assignment#page9.tif  
source=95781-3800-Assignment#page10.tif

## **PATENT ASSIGNMENT AGREEMENT**

**BETWEEN** Messrs Claude and Gilles CHEKROUN, resident at 16, allée des quatre coins, 91190 Gif-sur-Yvette,

(referred to hereafter together as "**the Assignors**")

**AND**

SWS, a simplified stock corporation (SAS) with capital of 15,000 euros, the registered office of which is situated at 16, allée des quatre coins, 91190 Gif-sur-Yvette, entered in the Commercial and Companies Register of Evry under number 535 176 887, represented by Mr Claude David **CHEKROUN**, acting in his capacity as Chairman,

(referred to hereafter as the "**Assignee**")

The Assignors and the Assignee being referred to hereafter individually as "Party" and collectively as "Parties"

### **THE FOLLOWING IS STATED BY WAY OF PREAMBLE:**

Whereas the Assignors are holders and proprietors of three French patents relating to a device for detecting objects and of their extensions in foreign countries and of a patent application (these being referred to hereafter collectively as the "Patents"), a list of which, accompanied by the application numbers and filing dates, appears in Annex 1 to this agreement, which annex forms an integral part of said agreement.

Whereas the Assignors have established the company SWS, the Assignee, to manage the acquisition, assignment, holding, research and development of all patents relating to protection, radar and telecommunications technologies as well as the management and exploitation of these patents. The Assignors filed the patents before this company was established and now wish to manage the Patents within the Assignee by assigning full and entire ownership of the Patents to it.

### **AS A CONSEQUENCE OF THE FOREGOING, THE PARTIES HAVE AGREED AND DECIDED THE FOLLOWING:**

#### **ARTICLE 1 – OBJECT**

The Assignors hereby assign to the Assignee, which accepts, the entirety of their rights of ownership over the Patent.

As a consequence of this Assignment, the Assignee shall have the sole right of disposal over the Patents in full ownership and enjoyment, and to assume all of the rights, prerogatives and benefits as well as the obligations, risks and charges resulting from the Patents at its own risk and peril. The Assignee may prosecute procedures for the grant and maintenance of the Patents at its own expense and in its own name and may freely exploit the Patents.

This assignment gives the Assignee the right to bring infringement proceedings in relation to any act of infringement prior or subsequent to said assignment.

The Assignee may initiate, resume and continue, in its own name, at its own risk and for its own benefit, both as applicant and as defendant, all rights, instances, procedures or actions relating to the Patents, including the right to take legal action against any present or future usurpation.

#### **ARTICLE 2 – ASSIGNMENT OF THE RIGHT OF PRIORITY**

The Assignor hereby assigns to the Assignee, which accepts, the right of priority attached to the patent application that forms part of the Patents, such that the Assignee may, on the basis of the benefit of said

[two sets of initials]

priority, file patent applications equivalent to the Patent application in all countries of its choice.

#### **ARTICLE 3 – EFFECTIVENESS OF THE ASSIGNMENT**

The date on which this assignment takes effect shall be the date on which this agreement is signed by the Parties.

All costs of any nature whatsoever (filing, maintenance, etc.) relating to the Patents shall, with effect from that date, be borne exclusively by the Assignee.

#### **ARTICLE 4 – CONSIDERATION**

In consideration for this assignment, the Assignee undertakes to reimburse to the Assignors all of the costs of filing and procedures incurred in respect of the Patents up until the date of signature of this agreement, i.e. the sum of *40,000 euros (EUR forty thousand euros)* before tax. This sum shall be paid to the Assignors by the Assignee incrementally as the Assignee collects revenues from the exploitation or assignment of the Patents.

#### **ARTICLE 5 – DECLARATIONS BY THE ASSIGNEE**

The Assignor declares that he is the proprietor of the Patents hereby assigned.

This assignment is not accompanied by any warranty from the Assignors other than as to the material existence of the Patents.

The Assignors declare that, up until the date of signature of this agreement, they have regularly paid the various fees, taxes and charges associated with the filing, maintenance and extension of the Patents.

#### **ARTICLE 6 – DECLARATIONS AND UNDERTAKINGS BY THE ASSIGNEE**

The Assignee shall pay the fees relating to these presents, including those relating to the recording and registration of the transfer at the French National Institute of Industrial Property (National Patent Register), in relation to which it shall be responsible for the formalities necessary for the assignment that is the subject of this agreement. The same shall apply for the formalities to be carried out at the Patent Offices of the countries concerned.

#### **ARTICLE 7 – LEGAL FORMALITIES**

All powers are given to the bearer of an original of this agreement for the purposes of carrying out any legal formality and for making any necessary registration and recordal.

#### **ARTICLE 8 – DISPUTE RESOLUTION**

Any disputes between the Parties relating to the existence, validity, interpretation, performance and termination of this agreement (or of any of its clauses) that the Parties are unable to resolve amicably shall be submitted to the competent courts of Paris.

In witness whereof, the Parties have arranged for this agreement to be signed by their respective duly authorised representatives on the date indicated below.

[two sets of initials]

Done at Gif-sur-Yvette, on 16 May 2016

In six (6) original copies

**Mr Gilles CHEKROUN**

[signature]

**Mr Claude CHEKROUN**

[signature]

**ON BEHALF OF SWS SAS**

Mr Claude CHEKROUN

Chairman

[signature]

## ANNEX 1 LIST OF PATENTS ASSIGNED

Proprietor(s)	Family	MCF Ref.	Country	Title	Inventors	Filing date	Application no.	Publication data	Publication no.	Date of grant	Grant no.	Expiry date
CHEKROUN, CLAUDE, Gilles CHEKROUN	065086	065086 FR	FR	DEVICE FOR DETECTING OBJECTS, PARTICULARLY DANGEROUS OBJECTS	Claude CHEKROUN; GILLES CHEKROUN	13/11/07	0707968	15/05/09	2923611	3/02/12	0707968	13/11/27
		065086 WO EP DE	DE			12/11/08	08848654.3	18/08/10	2217944	4/03/15	602008037013.5	12/11/28
		065086 WO EP FR	FR			12/11/08	08848654.3	18/08/10	2217944	4/03/15	2217944	12/11/28
		065086 WO EP GB	GB			12/11/08	08848654.3	18/08/10	2217944	4/03/15	2217944	12/11/28
		065086 WO JP	JP			12/11/08	2010-533562			12/12/14	5659437	12/11/28
		065086 WO US	US			12/11/08	12742884			26/11/13	8593332	9/11/30
CHEKROUN, CLAUDE, Gilles CHEKROUN	065938	065938 FR	FR	DEVICE FOR DETECTING OBJECTS, PARTICULARLY OBJECTS CARRIED BY AN INDIVIDUAL	Claude CHEKROUN; GILLES CHEKROUN	21/04/09	0952615	22/10/10	2944605	21/12/12	0952615	21/04/29
		065938 FR#1	FR			18/06/09	0954098	22/10/10	2944606	21/12/12	0954098	18/06/29
CHEKROUN, CLAUDE, Gilles CHEKROUN	067360	067360 FR	FR	DEVICE FOR DETECTING OBJECTS IN A FLOW OF INDIVIDUALS THE	Claude CHEKROUN; GILLES CHEKROUN	2/03/11	1151713	7/09/12	2972270	12/04/13	1151713	2/03/31

[two sets of initials]

				OBJECTS BEING CAPABLE OF BEING CARRIED BY INDIVIDUALS								
CHEKROUN, CLAUDE, Gilles CHEKROUN	070290	070290 FR	FR	DEVICE FOR DETECTING OBJECTS CARRIED BY AN INDIVIDUAL.	Claude CHEKROUN; Gilles CHEKROUN	24/02/16	1651492					24/02/36

[two sets of initials]

## **CONTRAT DE CESSION DE BREVETS**

**ENTRE**Messieurs Claude et Gilles CHEKROUN, demeurant 16, allée des quatre coins, 91190 Gif-sur-Yvette,

(ci-après désignées solidairement "les Cédants")

**ET**

SWS, SAS au capital de 15 000 Euros, dont le siège social est situé 16, allée des quatre coins, 91190 Gif-sur-Yvette, immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés d'Evry sous le numéro 535 176 887, représentée par Monsieur Claude David CHEKROUN agissant en qualité de Président, (ci-après désignée le "Cessionnaire")

Les Cédants et le Cessionnaire étant ci-après désignés individuellement "Partie" et collectivement "Parties"

### **ETANT PREALABLEMENT EXPOSE CE QUI SUIT :**

**Attendu que** les Cédants sont titulaires et propriétaires de trois brevets français relatifs à un dispositif de détection d'objet et de leurs extensions à l'étranger et d'une demande de brevet (ci-après désignés collectivement les "Brevets") dont la liste, accompagnée des numéros et dates de dépôt, figure en Annexe I du présent contrat laquelle en fait partie intégrante.

**Attendu que** les Cédants ont créé la société SWS, le Cessionnaire, pour gérer l'acquisition, la cession, la détention, la recherche et le développement de tous brevets se rapportant aux technologies de protection, radar et télécommunication ainsi que la gestion et l'exploitation de ces brevets. Les Cédants ont déposé les brevets avant la création de cette société et souhaitent désormais gérer les Brevets au sein du Cessionnaire en lui cédant la pleine et entière propriété des Brevets.

### **EN CONSEQUENCE DE CE QUI PRECEDE LES PARTIES ONT CONVENU ET ARRETE CE QUI SUIT :**

#### **ARTICLE 1 - OBJET**

Les Cédants cèdent par les présentes au Cessionnaire, qui accepte, l'intégralité de leurs droits de propriété sur le Brevet.

En conséquence de cette cession, le Cessionnaire aura seul le droit de disposer des Brevets en pleine propriété et jouissance et d'assurer tous les droits, prérogatives, bénéfices ainsi que les obligations, risques et charges résultant des Brevets à ses risques et périls. Le Cessionnaire pourra poursuivre à sa charge et à son nom les procédures de délivrance et d'entretien des Brevets et exploiter librement les Brevets.

La présente cession emporte le droit pour le Cessionnaire d'agir en contrefaçon à l'égard de tout acte de contrefaçon antérieure ou postérieure à ladite cession.

Le Cessionnaire pourra entreprendre, reprendre et continuer à ses noms, risques et profits, tant en tant que demandeur qu'en tant que défendeur, tous droits, instances, procédures, ou actions relatifs aux Brevets, y compris le droit de poursuivre judiciairement toute usurpation présente ou à venir.

#### **ARTICLE 2 - CESSION DU DROIT DE PRIORITE**

Le Cédant cède par les présentes au Cessionnaire qui accepte le droit de priorité attaché à la demande de brevet faisant partie des Brevets, de sorte que le Cessionnaire pourra sous bénéfice de ladite

*cl*

priorité, déposer des demandes de brevet homologues de la demande de Brevet dans tous les pays de son choix.

#### **ARTICLE 3 - EFFECTIVITE DE LA CESSION**

La date de prise d'effet de la présente cession est celle de la date de signature du présent contrat par les Parties.

Tous les frais de quelque nature que ce soit (dépôt, entretien...) relatifs aux Brevets seront, à compter de cette date, à la charge exclusive du Cessionnaire.

#### **ARTICLE 4 - CONTREPARTIE**

En contrepartie de la présente cession, le Cessionnaire s'engage à rembourser aux Cédants l'ensemble des frais de dépôts et procédures engagés pour les Brevets jusqu'à la date de signature du présent contrat, soit la somme de ~~40000~~ euros (---- EUR) hors taxes. Cette somme sera payée aux Cédants par le Cessionnaire au fur et à mesure que le Cessionnaire encaissera des revenus de l'exploitation ou de la cession des Brevets.

*quarante mille euros*

#### **ARTICLE 5 - DECLARATIONS DU CEDANT**

Le Cédant déclare être propriétaire des Brevets cédés aux présentes.

La présente cession n'est assortie de la part des Cédants d'aucune garantie autre que l'existence matérielle des Brevets.

Les Cédants déclarent s'être acquitté régulièrement jusqu'à la date de signature du présent contrat, des divers frais, taxes et charges liés au dépôt, maintien et extension des Brevets.

#### **ARTICLE 6 - DECLARATIONS ET ENGAGEMENTS DU CESSIONNAIRE**

Le Cessionnaire s'acquittera des frais relatifs aux présentes, y compris ceux relatifs à l'enregistrement et à l'inscription du transfert auprès de l'Institut National de la Propriété Industrielle (Registre National des Brevets) auprès duquel il se chargera des formalités requises pour la cession objet du présent contrat. Il en sera de même pour les formalités à effectuer auprès des Offices des Brevets des pays concernés.

#### **ARTICLE 7 - FORMALITES LEGALES**

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un original du présent contrat pour remplir toute formalité légale et faire toute inscription et enregistrement nécessaires.

#### **ARTICLE 8 - REGLEMENT DES LITIGES**

Tous différends entre les Parties relatifs à l'existence, la validité, l'interprétation, l'exécution et la résiliation du présent contrat (ou de l'une quelconque de ses clauses), que les Parties ne pourraient pas résoudre à l'amiable seront soumis aux Tribunaux compétents de Paris.

En foi de quoi, les Parties ont fait signer le présent contrat par leurs représentants respectifs dûment autorisés, à la date indiquée ci-dessous.

*cl*

Fait à Gif-sur-Yvette, le 16 mai 2016  
En six (6) exemplaires originaux.  
Monsieur Gilles CHEKROUN

Monsieur Claude CHEKROUN



POUR SWS SAS

Monsieur Claude CHEKROUN  
Président



## ANNEXE I LISTE DES BREVETS CÉDÉS

Titulaire(s)	Famille	Réf. MCF	Pays	Titre complet	Inventeur(s)	Date dépôt	No. dépôt	Date Publication	No. Publication	Date Délivrance	Numeréro Délivrance	Date Expiration
CHEKROUN CLAUDE, Gilles CHEKROUN	065086	065086 FR	FR	DISPOSITIF DE DETECTION D'OBJETS, NOTAMMENT D'OBJETS DANGEREUX	Claude CHEKROUN; GILLES CHEKROUN	13/11/07	0707968	15/05/09	2923611	3/02/12	0707968	13/11/27
		065086 WO EP DE	DE			12/11/08	08848654.3	18/08/10	2217944	4/03/15	602008037013.5	13/11/28
		065086 WO EP FR	FR			12/11/08	08848654.3	18/08/10	2217944	4/03/15	2217944	13/11/28
		065086 WO EP GB	GB			12/11/08	08848654.3	18/08/10	2217944	4/03/15	2217944	13/11/28
		065086 WO JP	JP			12/11/08	2010-533562			12/12/14	5659437	13/11/28
		065086 WO US	US			12/11/08	12/742884			26/11/13	8593332	9/11/30
CHEKROUN CLAUDE, Gilles CHEKROUN	065938	065938 FR	FR	DISPOSITIF DE DETECTION D'OBJETS, NOTAMMENT PORTES PAR UN INDIVIDU	Claude CHEKROUN; GILLES CHEKROUN	21/04/09	0952615	22/10/10	2944605	21/12/12	0952615	21/04/29
		065938 FR#1	FR			18/06/09	0954098	22/10/10	2944606	21/12/12	0954098	18/06/29
CHEKROUN CLAUDE, Gilles CHEKROUN	067360	067360 FR	FR	DISPOSITIF DE DETECTION D'OBJETS DANS UN FLUX D'INDIVIDUS, LES OBJETS ETANT SUSCEPTIBLES D'ETRE PORTES PAR DES	Claude CHEKROUN; GILLES CHEKROUN	2/03/11	1151713	7/09/12	2972270	12/04/13	1151713	2/03/31

CC  
W

INDIVIDUS	DISPOSITIF DE DETECTION D'OBJETS PORTEES PAR UN INDIVIDU	Claude CHEKROUN; Gilles CHEKROUN	24/02/16	1651492									24/02/36
CHEKROUN CLAUDE, Gilles CHEKROUN	070290	070290 FR	FR										

CC  
GW

PATENT  
REEL: 048419 FRAME: 0051

RECORDED: 02/24/2019